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Zápis z 16. zasedání Zastupitelstva obce Třemešná, 

které se konalo dne 28. 03. 2024 v galerii kulturního domu, Třemešná 14. 

 

Přítomní: Z. Pecháček, F. Pašas, T. Salvet, R. Kocián, L. Králová, R. Zahradník, P. Baron, P. Šperl a K. Šamajová 

Omluvena:  

 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelstva. 

 

starosta – dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje audiozáznam, který je 

nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e) 

zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá 

pouze prostor pro zastupitele a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách 

obce. Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní své právo 

ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 

 

Pořízený audiozáznam slouží k přepisu zápisu zasedání zastupitelstva a po jeho vyhotovení bude vymazán. 

 

starosta určil zapisovatelem Ing. Tomáše Salveta 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

starosta – navrhl ověřovateli zápisu Ing. L. Královou a Mgr. K. Šamajovou. Dále podal návrh na složení návrhové 

komise: předseda – Ing. R. Kocián a členové: F. Pašas a P. Baron. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje ověřovatele zápisu Ing. Leonu Královou a Mgr. Kateřinu Šamajovou. 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje návrhovou komisi ve složení: předseda: Ing. Rostislav Kocián a členové: 

Filip Pašas a Pavel Baron. 

Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 196/16/2024 bylo schváleno 

 

Zápis z předchozího zasedání ZO byl před zveřejněním nebyl připomínkován a doplněn. 

 

 

3. Schválení programu 

starosta – seznámil zastupitele se zveřejněnými body programu 16. zasedání zastupitelstva 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření  

5. Schválení účetní závěrky a hospodářského výsledku obce za rok 2023 

6. Aktualizace OZV obce Třemešná (obecně závazných vyhlášek) 

7. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Třemešná (pro spolky) 

8. Informace starosty  

9. Diskuse 

10. Závěr 
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starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu. U bodu 5 jsou přehozeny slova, správně je výsledek 

hospodaření obce. Návrhy na doplnění programu nebyly podány a nechal hlasovat o programu  

 

Návrh na usnesení: 

obce Třemešná schvaluje program 15. zasedání zastupitelstva obce s těmito body: 

Program: 

1. Zahájení – určení zapisovatele 

2. Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 

3. Schválení programu 

4. Rozpočtové opatření  

5. Schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření obce za rok 2023 

6. Aktualizace OZV obce Třemešná (obecně závazných vyhlášek) 

7. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Třemešná (pro spolky) 

8. Informace starosty  

9. Diskuse 

10. Závěr 

Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 197/16/2024 bylo schváleno 

 

 

4. Rozpočtová opatření 

rozpočtové opatření číslo 2/2024 nemění objem rozpočtu v příjmové ani výdajové části, jedná se o 

• paragraf 3639 komunální služby a územní rozvoj položka 3111 příjmy z prodeje pozemků posílí v částce 

38.600 Kč  

- položka 4111 neinvestiční přijaté transfery z všeobecné pokladní správy státního rozpočtu ÚZ 98348 

• paragraf 6409 ostatní činnosti jinde nezařazené položka 6121 budovy, stavby, haly posílí v částce 38.600 

Kč 

- položka 1122 daň z příjmů PO za obec 

• paragraf 6117 Volby do Evropského parlamentu ÚZ 98348 a to položka 

- 5019 ostatní platy v částce 3.400 Kč 

- 5021 ostatní osobní výdaje v částce 22.600 Kč 

- 5039 ostatní povinné pojistné placené zaměstnavatelem v částce 4.000 Kč 

- 5169 služby v částce 2.100 Kč 

- 5173 cestovné v částce 1.500 Kč 

 

Zmíněné rozpočtové opatření číslo 2/2024 bylo řádně vyvěšeno na venkovní úřední desce i elektronické úřední 

desce k nahlédnutí. 

 

Zastupitelstvo obce Třemešná bere rozpočtové opatření na vědomí. 

 

 

5. Schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření obce za rok 2023 

Salvet – sešel se rok s rokem a my musíme schválit účetní závěrku výsledku hospodaření obce za rok 2023. 

Účetní závěrka byla řádně zveřejněna na webových stránkách obce Třemešná a v písemné formě byla k nahlédnutí 

na obecním úřadě Třemešná Součásti účetní závěrky je i zveřejnění výsledku hospodaření za rok 2023 ve výši 

8.686.063,49 Kč. Vše bylo řádně zveřejněno na webových stránkách obce Třemešná na úřední desce ou číslem 

11 obce a v písemné podobě bylo k nahlédnutí na obecním úřadě Třemešná. Doposud bylo bez připomínek. Má 

nějaké dotazy někdo? Nikdo. Tak bych přistoupil k návrhu na usnesení. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje s účetní závěrku obce Třemešná za rok 2023 a výsledek hospodaření 

obce Třemešná za rok 2023 ve výši 8.686.063,49 Kč 

Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se:  

Usnesení č. 198/16/2024 bylo schváleno 

 

 

6. Aktualizace OZV obce Třemešná (obecně závazných vyhlášek) 

starosta – aktualizace OZV obce Třemešná je z nařízení MV ČR. Takže musíme tři vyhlášky aktualizovat. Jde 

o OZV o místním poplatku ze psů, o místním poplatku ze vstupného a o místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství. Obsah je stejný, zastupitelům jsem je rozeslal. Máte k nim nějaké připomínky? 

Kocián – co kdo připomínkoval ze strany MV ČR? 

starosta – jen, že jsou staré, že je máme dlouho. 

Kocián – takže jde jen o aktualizace, jsem se lekl, že jsem si něčeho nevšimnul. 

starosta – budeme hlasovat o jednotlivých OZV 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Třemešná o místním poplatku ze 

vstupného. 

Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0 , Zdržel se:  

Usnesení č. 199/16/2024 bylo schváleno 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Třemešná o místním poplatku ze psů. 

Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0 , Zdržel se:  

Usnesení č. 200/16/2024 bylo schváleno 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Třemešná o místním poplatku za 

užívání veřejného prostranství. 

Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0 , Zdržel se:  

Usnesení č. 201/16/2024 bylo schváleno 

 

 

7. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Třemešná (pro spolky) 

starosta – přejdeme k žádostem o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Třemešná rok 2024. Žádost podal TJ Sokol 

Třemešná, z.s. IČO 62352202, žádá dotaci ve výši 158.000 Kč. V 2023 bylo poskytnuto 119.500 Kč. Včera byl 

zapsán Ruda Zahradník jako nový předseda TJ. V žádosti je uvedeno špatné IČO. Bylo by dobré tuto opravit a 

žádost podepsat pod svým jménem. O částce dotace se pobavíme. Chcete k tomu něco dodat? 

Zahradník – IČO opravíme. 

Salvet – vzhledem k tomu, jak proběhla kontrola vyúčtování dotace z loňska, tak navrhuji v současnosti 

poskytnout dotaci ve výši shodné s rokem 2023, tzn. 119.500 Kč. A kupříkladu z řádku tělocvičny – stolní tenisté 

ubrat částku tak, aby vyšla celková částka 119.500 Kč. 

Kocián – no když odečtu jen částku 19.500 Kč, tak ta dotace bude poněkud vyšší. 

starosta – když odečtu 58 tis. Kč za tělocvičnu, tak pro sportovce zbývá 100 tis. Kč. Když se ponechá částka 

119.500 Kč, tak pinpongáři mají na tělocvičnu 19.500 Kč. 

Kocián – navrhuji na tělocvičnu dát 38.500 Kč. Pinpongáři by měli na tělocvičnu 25.000 Kč. 19.500 Kč 

na tělocvičnu je dost málo na všechno, co v tělocvičně musíme absolvovat. 

Salvet – musíte hledat jiné zdroje. 

Zahradník – to neřeší ten problém. 

Kocián – ano, to neřeší to, co tady otvíráme a proč se žádalo tady tímto způsobem. Jestli jste si všimli, nic jiného 

se nenavyšovalo, všechno ostatní zůstalo stejné, jen nájem za tělocvičnu. Ale za nájem tělocvičny, jen pro vaši 
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informaci, TJ platí 62.000 Kč ročně. Jsou to peníze, které jsou stejně obecní, jen se točí se tam a zpátky, je to 

k ničemu. Jakýkoliv jiný občan zaplatí nájem 300 Kč za hodinu. My jsme navrhovali že chceme, aby hodinová 

sazba, kterou jsme schopni akceptovat, byla 250 Kč v zimě a 200 Kč v létě. Ideální sazba by byla 200 a 150 Kč. 

Ale nechceme se hádat. Ta cena by nebyla jen pro TJ, ale pro všechny spolky v obci. Občané tam chodí taky, tak 

nevidím důvod, proč se tady mermomocí přeme. 

Pašas – nájem je ale věc ředitele. 

Šperl – byly jste s tímto za ředitelem školy? 

Kocián – no samozřejmě. Odkazuje se, že rozhoduje starosta. Když se zeptám starosty, tak rozhoduje ředitel. 

Zastupitelstvo je nadřazeno, tak to rozhodněme. 

Zahradník – mám tu korespondenci mezi Rosťou a panem ředitelem. Zbyšek nám na zastupitelstvu řekl, co si 

dohodnete s ředitelem, to budete mít. Ředitel nám řekl, že do toho tak nechce jít, protože má strach, aby ho pak 

zastupitelstvo nenapadalo za snižování hospodářského výsledku. Takže on chce rozhodnutí zastupitelstva.  

Mám tu rozpis, co se platí v tělocvičně za těch 300 Kč. 150 Kč jsou za provozní náklady – energie, vody a tepla 

a dalších 150 Kč za opravy a údržbu 10 Kč a nájem je za 140 Kč. To je polovina. Já jsem chtěl, aby obec 

pro všechny spolky v obci, které by využívali tyto prostory školy, aby ta částka zůstala na obci. Obec to platí 

škole a my to platíme z příspěvku TJ. A občané či spolky by platily jen nájem a údržbu. 

Baron – ano, tak by to mělo být. 

Salvet – tak by to nemohlo být, protože škola musí vykazovat hospodářský výsledek se vším všudy. 

Šperl – už minule jsem navrhoval, aby ředitel snížil nájem pro spolky, tzn. ze 140 Kč na 70 Kč, což si myslím, 

že by šlo a nevrtal bych do spotřeby energií. 

Kocián – jo, proti tomu nic nemáme. 

Šperl – údajně ředitel řekl, že to neudělá 

Kocián – ale rozhoduje zastupitelstvo, tak o tom přijmeme usnesení. 

Pašas – my jsem zřizovatelé a ředitel si rozhoduje sám. Já jsem za ředitelem byl osobně, říkal jsem mu to chtěl 

Pavel, chtěl jsem to snížit. Ale říkal, že níž nepůjde, že potřebuje peníze na opravy, které my mu nedáme. 

Salvet – my přece nemůžeme, když schvalujeme rozpočet školy, mu říkat, co bude kolik stát? To mu chcete 

diktovat kolik bude stát topení? 

Kocián – ale my mu přece nediktujeme kolik co bude stát topení. 

Salvet – ředitel stanovil 300 Kč za nájem a přesto nejde vlak. 

Kocián – výborně, chci vidět kalkulaci, tak jak je stanovena. Druhá záležitost co je, v tom případě začnu rýpat do 

hospodářského výsledku školy, protože pokud jsou jednou energie zaplacena tímto stylem a on si ještě přivydělá 

k tomu, tak budu chtít vědět, aby položku energií požádal o přečerpání. Jinak to nejde.  

Salvet – na to máš právo samozřejmě. 

Kocián – pořád to jsou jedny a ty samé peníze, které já točím tam a zpátky, jenom se přelívají. 

Salvet – nejsou to jedny a tytéž peníze. To nemůžeme míchat, prostě jablka s hruškami. 

Baron – a berte i ostatní lidi. Všichni lidi jsou z obce, jestli jsou staří nebo mladí nebo důchodci. Všichni se chtějí 

hýbat a sportovat a vy jim zakazujete tady toto. Tak jim dejte tech 38.500 Kč a byl by klid. O co vám jde? 

Šperl – a kdybychom schválili ten nájem tělocvičny? Proč bychom nemohli? Peníze na provoz školy má z obce. 

Já jsem pro, aby se schválila ta polovina, já myslím že zřizovatelem jsme my. 

Baron – ano, s tím taky souhlasím, to je rozumná řeč. 

Salvet – abychom zasahovali do rozhodování školy? 

Baron – nikdo do ničeno nezasahuje. 

Šamajová – nemohli bychom ještě zkusit vyjednávat s panem ředitelem školy? 

Kocián – pan ředitel mi napsal poslední email, zda se změnily podmínky, zda zastupitelstvo přijalo nějaký závěr. 

Pašas – to je divné, já jsem za ním byl. Kdyby řekl, že je to na nás, tak je to na nás a to mi vůbec neřekl. Asi tady 

někdo mlží. Škoda, že tu pan ředitel není a nemůže se k tomu vyjádřit. Protože mě jasně řekl, že s nájmem níž 

nepůjde. Když o tom takto mluvíte, tak tu měl sedět a chtěl bych to slyšet od něj. Protože říkám, Pavlík, já jsem 

tam byl, já jsem tam 3 dny chodil, 3 dny jsem ho přemlouval, až jsme přišli na ten kroužek, že by se takhle 

ušetřilo. Kdybyste 1 týdně vedli kroužek pro děti. 

Zahradník – rozhodne sám, jako my mu to nemůžeme nařídit, ale teď řekneme mu, že zastupitelstvo nemá 

problém, když to takhle bude. 
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starosta – jak dopadlo jednání s ředitelem ohledně zapojení malých dětí do pinpongu, ohledně toho kroužku? 

Kocián – u kroužku se nic neušetří, protože se furt bude platit. 

Pašas – jeden den v týdnu byste neplatili. 

Kocián – to je nesmysl 

Zahradník – zbytečně se dohadujeme. Máme návrh na usnesení, tak to odhlasujme. 

Šamajová – co kdybychom udělali ještě jednu schůzku s panem ředitelem a projednali to? 

Baron – udělejme to tak, jak říkal Pavel. 

Zahradník – jenže on mluví jinak s náma a jinak s váma. 

Kocián – je tu starosta a komunikuje s ředitelem. Jednoduše zastupitelstvo ukládá starostovi projednat podmínky 

a je to. 

starosta – 158 tis. Kč z rozpočtu obce na tuto spolkovou činnost je dost. Za to nás napadá audit, který tady toto 

hlídá. Když se podáváš na okolní obce, tak např. Vysoká zvedla částku na 100 tis. Kč, ale hrají vyšší třídu 

ve fotbale. 

Šamajová – tak jak řekl pan Kocián, uložíme panu starostovi, aby vyjednal s panem ředitel jiné podmínky. 

Baron – nedávejte celou částku, ale dejte alespoň něco na ten spolek, aspoň 25 tis. Kč.  

Zahradník – 

Šperl – já chápu z jedné strany, že škola chce vydělat, ale na druhou stanu, ať to účtují těm přespolním. 

starosta – potřebujete dotaci TJ schválit dneska nebo stačí za měsíc? 

Kocián – dneska, protože máme fakturaci za plyn, elektřinu 

Zahradník – máme fakturu a tělocvičnu je potřeba zaplatit. 

starosta – byl tu návrh na 35 tis. Kč za tělocvičnu. 25.000 Kč pro pinpongáře a 10.000 Kč pro fotbalisty. Celková 

částka 135.000 Kč 

Kocián – ty peníze se neztratí, které dáváte, Ty zůstanou té škole, uvědomte si to. 

Pašas – tady jde o něco úplně jiného. 58.000 Kč pro 10 pinpongářů. Nevěřím tomu, že kdyby Rosťa byl starosta, 

že by ty peníze dá. 

Baron – tady se jedná o jiné lidi, kteří chtějí sportovat a jak zjistí, že jsme nic neudělali proto, že ta tělocvična 

mohla být na půlku, to by klidně mohla, tak odradíme ty lidi nebo ty děti, aby tady chodili sportovat. 

Šperl – já bych se nedohadoval o částce, ale spíš bych se zaměřil na to, aby spolky měli slevu 50 %. 

Baron – přesně tak, aby spolky měli slevu na polovinu. 

starosta – tak jak to říkáte, nemám proti tomu nic a začali jsme to tak i provozovat. Pokud třemešenský spolek 

bude něco dělat pro obec a bude chtít třeba půjčit i kulturní dům a bude to ve spolupráci s obcí, tak náklady 

půjdou za obcí. O tomto jsme se již bavili. I za pronájem kulturního domu by měl mít místní jinou cenu něž cizí. 

To samé by bylo i u kulturní místnosti nad zbrojnicí. Dobře, nebudeme to více prodlužovat, byl tu návrh 

na 119.500 Kč na dotaci TJ. Dává někdo protinávrh? 

Kocián – dávám protinávrh 135.000 Kč 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu obce Třemešná TJ Sokol 

Třemešná z.s. na rok 2024 ve výši 135.000 Kč. Závazné ukazatele jsou stanoveny dle nákladového rozpočtu 

projektu, který je součástí žádosti o poskytnutí dotace k rozpočtu obce. 

Výsledek hlasování: Pro: 6, Proti: 1 (Salvet), Zdržel se: 2 (Šamajová, Pašas) 

Usnesení č. 202/16/2024 bylo schváleno 

 

starosta – další dotace už jen informativně, protože o nich se nemusí hlasovat. Český svaz včelařů, z.s., základní 

organizace Třemešná, IČO 70645451 požádal o dotaci ve výši 3.000 Kč, jako každý rok. Sdružení rodičů a přátel 

dětí při základní škole Třemešná, z.s. požádalo o dotaci ve výši 34.000 Kč. Původně byla částka vyšší, ale ponížila 

se. Myslivecké sdružení Třemešná ve Slezsku z.s., požádalo o 25.000 Kč, v loňském roce to bylo stejné. Přibyl 

nám Myslivecký spolek Viktor, který žádá o 7.800 Kč na minerální a vitamínové krmivo. V loňském roce 

nečerpal. Spolek Dámský klub Třemešná má v žádosti 48.778 Kč. 

Dále jsme přispěli Římskokatolické farnosti Třemešná na oslavy svatého Šebestiána 4.000 Kč a 11.000 Kč doslala 

ZUŠ jako příspěvek pro žáky z Třemešná, kteří tam chodí. 
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8. Informace starosty  

starosta – spolupráce s STA Paní Zdeňka Spurná, ředitelka společnosti šéfredaktorka zpravodajství STA 

Bruntálsko by ráda navázala na pokračující spolupráci s obcí Třemešná v oblasti mediální prezentace a propagace, 

kterou jsme měli již v minulosti. Společnost, resp. zpravodajství STA Bruntálsko nám rádo zajistí mediální 

prezentaci propagaci obce na podobné bázi uzavřené smlouvy, jak máme u jiných měst a obcí v regionu. 

Celoroční příspěvek na mediální prezentaci a propagaci obce se pohybuje ve výši okolo 20 tisíc korun a je taktéž 

na dohodě o rozsahu a množství publikovaných příspěvků. 

Kocián – byla zvýšena frekvence informovanosti, ale stejně to tahají z webu obce. 

Šamajová – já myslím, že teď máme informačních kanálů docela dost. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje spolupráci se Studiem STA – multimediální agentura o.p.s. IČO 

22888853, se sídlem Dr. E. Beneše 1497/21, 792 01 Bruntál a pověřuje starostu k podpisu smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro: 1 (Pecháček), Proti: 0, Zdržel se: 8  

Usnesení č. 203/16/2024 nebylo schváleno 

 

starosta –žádost Jiřího Dohnala o výkon funkce OLH na lesním majetku ve vlastnictví obce. Funkci by 

vykonával jako OSVČ od 01. 06. 2024. Odměnu za výkon funkce OLH navrhuje ve výši 7.300 Kč měsíčně včetně 

DPH. Nyní vykonává OLH LČR, s.p. LS Jeseník a to na základě smlouvy č. SML-00166-2022-12. Za řádný 

výkon činnosti dle této smlouvy se vlastník lesa zavazuje hradit odbornému lesnímu hospodáři odměnu ve výši 

8.300 Kč měsíčně včetně DPH. LHP Obec Třemešná, kód 701413, platná od 01.01.2022 do 31.12.2032. 

 

Pašas – jestli můžu já, tak pan Dohnal je vynikající pracovník v lese. Dělá to 26 nebo 28 let. Rozumí tomu a zůstal 

bych u něho. Oni se teďka nějak nepohodli na lesech, tak končí. Bude to dělat pro všecky obce. Některé si 

nechávají tak, jak bych chtěl, aby i my. Abychom si ho nechali. Myslím, že tam platíme 8.300 Kč lesům, on chce 

7.300 Kč, už je to o 1.000 Kč levnější a zná to tady všechno. Začal tady sadit stromky a všechno, takže bych byl 

pro skončit smlouvu s lesy a uzavřít smlouvu s panem Dohnalem. 

starosta – je pravda že pan Dohnal je jednou i dvakrát týdně na obecním úřadě, v lese je každou chvilku, chodí 

na kontroly, dělá oplocenky, dotace nám zařizuje, vyznačuje nám dřevo, stará se a teď tady máme asi 400 kubíků 

ke kácení. V případně že se rozhodneme pro pana Dohnala, musíme se rozhodnout, zda vypovíme smlouvu 

Lesům ČR. Je tam měsíční výpovědní lhůta. 

Králová – a když zůstaneme u Lesů ČR? 

Pašas – tak to bude dělat nový revírník, kterého oni určí. Asi to bude Martin Toman, ale já bych zůstal u toho 

stávajícího, který už to má fakt zavedené. On nedělá holiny, prostě mě se s ním dobře spolupracuje. Tady vlastně 

o nic nejde. Bude to o 1.000 Kč levnější než u Lesů ČR, Těm o nějakých 8.300 Kč asi vůbec nepůjde, tam tečou 

miliardy, takže tady jde spíš o to, že ten člověk to tady fakt zná. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje vypovězení smlouvy s LČR, s.p. LS Jeseník smlouvy č. SML-00166-

2022-122 ze dne 20. 05. 2022 s Lesy České republiky, s.p., IČO 421 96 451, se sídlem Přemyslova 1106/19, 500 

08 Hradec Králové, na výkon funkce odborného lesního hospodáře ke dni 31. 05. 2024. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 1 (Salvet) 

Usnesení č. 204/16/2024 bylo schváleno 

 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje smlouvu na výkon funkce odborného lesního hospodáře s Jiřím 

Dohnalem, Pod Hradbami 167, 793 99 Osoblaha s platností od 01. 06. 2024. 

Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 1 (Salvet) 

Usnesení č. 205/16/2024 bylo schváleno 

 

starosta –záměr společnosti CETIN. Jedná se o to, že společnost má tady metalické vedení v Třemešné dosáhla 

příslib dotace z ministerstva průmyslu a chce obměňovat svoje vedení za kabel optický. Nejedná se teďka o žádné 
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rozhodnutí, ale potřebuju souhlas obce jenom k tomu, aby mohli požádat o tuto dotaci. A teprve se uvidí, jestli 

uspějí nebo ne. Můžou, mají teda i nějakou novou metodu, která se dělá v silnici drážka 4 cm hluboká asi 10 

až 15 cm. Každopádně ta optická síť bude přínosem. Poslal jsem i mapu všechny bílá místa, co co jsou na té 

mapce, tak by měli být funkční a měla by mít daleko větší kapacitu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje předložený záměr společnosti CETIN uskutečnit na území obce 

Třemešná výstavbu optické sítě umístěním podzemního vedení, jednorázově či po jednotlivých etapách. 

Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje, že součet jednorázových úplat, které společnost CETIN bude dle smluv 

o zřízení služebnosti nebo smluv o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti povinna zaplatit obci za zřízení 

služebností k nemovitým věcem ve vlastnictví města pro zajištění práv společnosti CETIN užívat nemovité věci 

ve vlastnictví obce Třemešná k umístnění a provozování podzemního či nadzemního vedení nebude vyšší než 

10.000 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 206/16/2024 bylo schváleno 

 

Hry bez hranic  

starosta – v sobotu 15. 06. 2024 se budou konat v obci Jindřichov v areálu zámku Hry bez hranic, Je přihlášeno 

8 obcí, Do 05. 04. 2024 máme v případě zájmu nahlásit, jestli se chceme zúčastnit, nebo ne. 

Kocián – kdo má kontaktovat mikroregion v rámci podání přihlášek? 

starosta – přihlášku podám já. 

 

Zametení cesty 

starosta - máme stížnosti několika občanů, že máme na cestě štěrk. Nemáme teďka lidi na to, aby to zametali. 

Od 01. 05. 2024 by měla pravděpodobně nastoupit 1 paní, která byla zařazena do projektu, ale mohla být jenom 

jedna. Poptal jsem firmy. Byla mi doručena nabídka na 53.000 Kč. Myslím si, že to je dosti vysoká částka, Na těch 

silnicích zas není tolik štěrku, tak si myslím, že by občané mohli chvilku počkat. Jestli budou lidi, tak bychom to 

udělali. 

Kocián – není to vysoká cena. Je to jednorázové a nemusíte to řešit. Nejsou to velké peníze. 

Pašas – jsem taky pro to zamést. 

 

 

9. Diskuse 

Šperl – já bych chtěl, aby se konečně opravila ta studna. Tam u nás ta pumpa oprava vychází na 10.300 Kč 

bez DPH. Skládá se z plastových a nerezových částí, které tam vydrží už na věky. A ještě bych chtěl, aby se 

na hřbitov umístili aspoň 2 IBC kontejnery 1000 litrové, aby si lidi mohli napustit vodu. 

Kocián – pumpa na hřbitově nefunguje?  

Šperl – ano, ale je to pro starší lidi těžké. 

 

Kocián – které nájemní nebytové prostory jsou aktivní? Jaké jsou pod smlouvou o nájmu? 

Starosta – Třemešná 24 holičství, prostory České pošty, hala v továrním areálu. 

 

občanka – pošta bude nabízet všechny dosavadní služby?  

starosta – ano, pošta bude fungovat jako do teď. Mají upravenou otevírací dobu. 

 

občan – proč nebimbají hodiny na věži? 

Kocián – je chycené táhlo, je to věc pana faráře. 

 

 

10. Závěr 

starosta – děkujeme. 
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Zbyšek Pecháček         Filip Pašas 

starosta obce          místostarosta obce 

 

 

 

 

 

Ing. Leona Králová         Mgr. Kateřina Šamajová 

ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu 


